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Abstract (en)
[origin: ES8704259A1] Apparatus for cleaning radioactive tube banks which have open ends contained in a plane, preferably for cleaning the tube
banks of tube bank condensers, includes a high-pressure hose, which is pushed through each of the tubes and which at its free end carries a spray
nozzle for discharging a cleaning liquid. The hose is disposed between and positively or non-positively coupled to two feed wheels and is advanced
and retracted by the feed wheels in a direction which is parallel to the tubes. The feed wheels are provided with a hose drive and mounted in a
cleaning carriage, which is movable by a carriage drive in a plane which is defined by a frame. The cleaning carriage is fixed in cleaning positions,
and the frame is provided with a device for fixing the frame to the tube bank.

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zum Reinigen radioaktiv kontaminierter Rohrbündel mit stirnseitig in einer Ebene liegenden offenen Enden ist mit einem durch
die Rohre schiebbaren Hochdruckschlauch versehen, der an seinem vorderen Ende eine Spritzdüse für das Reinigungwasser trägt. Um mit der
Vorrichtung die Rohrbündel ohne manuelle Arbeit in deren unmittelbarer Nähe reinigen zu können, ist der Schlauch zwischen zwei mit einem Antrieb
versehenen Vorschubrädern oder -rollen form 1-oder reibschlüssig mit zu den Rohren paralleler Vorschubrichtung gehalten. Die Vorschubräder
oder -rollen sind in einem Reinigungswagen gelagert, der durch die Antriebsmittel über die Ebene eines Rahmens verfahrbar und in seinen
Reinigungspositionen feststellbar ist. Der Rahmen weist Mittel zum Befestigen an dem Rohrbündel auf.
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